
Alisson: Chcę pomóc w wygraniu Ligi Europy
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Miał obiecany pierwszy skład, jednak zatwierdzenie Szczęsnego na kolejny

sezon spowodowało, że Alisson Becker gra tylko w Lidze Europy.

Rezerwowy bramkarz Giallorossich był wypytywany głównie o te rozgrywki

w wywiadzie dla Sky Sport. 

Liga Europy?

- To wyrównane rozgrywki z zespołami, które potrafią grać dobrze. Teraz, gdy

nadchodzi faza finałowa, rywalizacja będzie lepsza. Gram tylko w tych rozgrywkach.

Ważne jest pokazanie wszystkim mojej ciężkiej pracy i pomoc drużynie w zdobyciu

trofeum, którego Roma nigdy nie wygrała.

Remis z Austrią Wiedeń?

- Dobre było to, że fakt ten zdarzył się w końcówce meczu, gdyż nauczyło to

utrzymywania ciągłej koncentracji. Zremisowaliśmy mecz, który powinniśmy

zakończyć spokojnie z trzema punktami.

Tracenie goli ciebie wkurza?

- Tracenie bramek to najgorsza rzecz dla bramkarza. Byłem bohaterem w niewielu

akcjach, jednak wykonałem dobrze swoją pracę. Cieszę się z pomocy drużynie w

tym momencie.

Co myślisz o Dzeko i Perottim i twoich kolegach?

- Dzeko jest świetnym piłkarzem, w meczu z Viktorią Pilzno zdobył pięknego gola,

powiedziałem po tym "Mamma Mia!". Również Perotti strzelił piękną bamkę, mamy

bardzo mocnych piłkarzy.

Teraz Villareal.

- Spisaliśmy się dobrze, ale możemy grać lepiej, zawsze z właściwą głową, myśląc o

daniu z siebie zawsze więcej. Z piłkarzami, których mamy, możemy wygrywać

zawsze. Villareal? Są wielkim zespołem, ale musimy myśleć o sobie i naszej pracy.

Na pewno przeanalizujemy rywala, ale musimy podejść dobrze mentalnie, aby

odnieść zwycięstwo.
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